



Αθήνα, 16 Ιουνίου 2025  

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς την κυρία και τους κυρίους Υπουργούς :  

Εσωτερικών  

Περιβάλλοντος κι Ενέργειας  

Υποδοµών και Μεταφορών  

Κλιµατικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας 

Θέµα : Να ενισχυθούν άµεσα τα µέτρα για την προστασία του Σέιχ Σου.  

Το περιαστικό δάσος Σέιχ Σου της Θεσσαλονίκης βιώνει σοβαρή υποβάθµιση και σήµερα 

βρίσκεται αποκοµµένο οργανικά από την πόλη. Χιλιάδες δένδρα έχουν κοπεί λόγω της κατασκευής 

του έργου του Fly Over, ενώ µε την κατεδάφιση της γέφυρας της Περαιβού, δεν υπάρχει πρόσβαση 

στο δάσος από την πόλη, µε µέσα ήπιας κυκλοφορίας. Την ίδια στιγµή παραµένει ζητούµενο η 

περιβαλλοντική θωράκιση του δάσους, η αντιπυρική προστασία του και βέβαια η αναβάθµιση των 

υποδοµών του, των µονοπατιών του, των ξύλινων κατασκευών αναψυχής. Παρόλο που το 2022 

είχε υπογραφεί µνηµόνιο συνεργασίας, µε αντικείµενο την αναβάθµιση του δάσους του Σειχ Σου 

και την οργανική ένωση του µε το σύνολο του περιαστικού δάσους του πολεοδοµικού 

συγκροτήµατος, από τον Χορτιάτη µέχρι την Δυτική Θεσσαλονίκη, η εικόνα σήµερα είναι 

αντιστρόφως ανάλογη των προσδοκιών της πόλης.  

Επειδή είναι απαραίτητο το περιαστικό δάσος της Θεσσαλονίκης να προστατευτεί, να 

αναβαθµιστεί και να εξαπλωθεί.  

Ερωτώνται η κυρία και οι κύριοι Υπουργοί :  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:
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Πόσα δέντρα έχουν κοπεί από το Σέιχ Σου για την κατασκευή του έργου του Flyover; 

Έχει υλοποιηθεί κάποια δράση αναβάθµισης του δάσους του Σειχ Σου;  

Πως θα αποκατασταθεί η πρόσβαση στο δάσος του Σειχ Σου µε την πόλη, µετά από την 

κατεδάφιση της γέφυρας της Περραιβού και πότε;  

Λειτουργούν όλα τα ραντάρ αντιπυρικής επιτήρησης του δάσους του Σέιχ Σου; 

Η ερωτούσα βουλευτής  

Μάλαµα Κυριακή 




